
REPUBLIQUE DU CAMEROUN
PAIX - TRAVAIL - PATRIE

REPUBLIC OF CAMEROON
PEACE - WORK-FATHERLAND

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

SECRETARIAT GENERAL GENERALSECRETARY

DIRECTION DES ACCREDIT ATIONS UNIVERSITAIRES
ET DE LA QUALITE

DEPARTMENT OF UNIVERSITY
ACCREDITATIONS AND QUALITY

100418/
COMMUNIQUE DE PRESSE N° IMINESUPfSGIDAUQlSDEAC DU _
PRESS RELEASE N° OF

;c;-:ar:t admission des candidats sur étude de dossier en première année du cycle
d'ingénieurs de conception de l'Institut des Mines et des industries Pétrolières de l'Université de
Ma:OJ3 20 titre de l'année académique 2016i2017 dans' les üuères Mines et Carrières, Exp!oration
Pétrolière et Gazière, Raffinage et Pétrochimie; Sécurité industrielle, Qualité et Environnement,
Econorue et Gestion de Pétrole et de Gaz, Génie Mécanique e~ Eiectrique, Production Pétrolière et
Gaiè-ç ç~"ransport et Stockage du Pétrole et du Gaz,

- ~ -rl~:' ,...-nd icates after studyinç th 0;' fi'es in'c -;..~ =- --- <t c: -, of the train ing for Mast erc: in_ ::::.•.•. ", \.ICi 1 1 •.v l , ' •.•..•t ,vi Il,..... ~v •. ~ ;::, •.f':::;a, 1 II II. 1 .VI. a::, , 1 !

::-; -se- -; o: :~e lnstitute of Mines and Pe'rc.eurn Ind ...s:: es :;: "ie University of Maroua, for the
2=' :-2 =' ~ acecemic year in Mining and Oua.r.es Pevc.e..:r ê--:j Gas Exploration, Refining and
~-'-""--""~ -'-, Inr1' + '-1 S r> r.t 0"-1" -,,"; -- ;. --~~. ::""--1"\' , d GE'"" d-:;, ~~:; ~,,}, .ncustna ecun y, uamy Cl:,u CIIVIIO, ",c; . ,c;"v,eiJm an "as conomics an
~'h::n2~en;en: \~echanical and Electrica! Engineering, Oi~2::C G2S :Jroduction and Transportation and
S',-,r--o ,,; rYI ~'ld Gas

.V C::;:v v V c, ,

le Ministre de l'Enseignement Supérieur communique:
The Minister of Higher Education herby announces:

:::::"-- sous re'serve de la pre'sentation des oriqina 'x ro:::: -;:"0' mes requis de'clarés admis e~••••••••••••.• "-' l "-' v ,il ,r v..... " .....,<:r: , , ~...... ~ .••....••... .", Il

~'e":,, SOS ê--:::ée des fiiières Mines et Carrières, Explcrac- ?é:~o~ière et Gazière, Raffinage et
?é~~::::,:-:-,'e Sécurité Industrielle, Oualité et Environnerneru Economie et Gestion de Pétrole et de
Gaz ,::;è- 'e vécanlque et Electrique, Production pétroi;è:8 e: Gazière, Transport et Stockage du
Pérce e: CJ Gaz de l'Institut des Mines et des Industries Pé.roiières de l'Université de Maroua au
ti:re ce: a+ée académique 2016-2017, les candidats dont 'es noms suivent classés pa-r filière et par
ordre a'c'iabétique:

SJ~~ectta the presentation of the oriqinals of their cer.fca'es, the following candidates, listcd
by st:.:dy :Yograrl and alphabetica! order, have been cec'arec successful in the competitive entrance
exar:-<na~;c:: into the first year of the Mining and Ouarries, Pe.ro'eum and Gas Exploration, Refining
ar.d Pe~roc~emistry, Industrial Security, Quality and Environment. Petroleum and Gas Economics and
Managerr.e--:t, Mechanical and Electrical Engineering, Oil and Gas Production, Transportation and
Storage 07 Oil and Gas at the Institute of Mines and Petro!eurn 'noustnes of the University of Maroua,
for the 2016-2017 academic year:

A - PRODUCTION PETROLIERE ET GAZIERE / Oll AND GAZ PRODUCTION

1 AWA RENE NKENG

•• 1/2



------ ------------ -

Le candidat admis est invité à se présenter au plus tard le 10 octobre 2016, au service de la
Scolarité de l'Institut des Mines et des Industries Pétrolières de l'Université de Maroua, pour les
formalités d'inscription. .

The successful candidate is required to the Admission's Office of the Institute of Mines and
Petroleum Industries, University of Maroua latest 10th October 2016, for registration formalities.

Fait à Yaoundé, te .
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